

# 人事廣角鏡 Staff Movement



薛永恒先生  
Mr. Sit Wing-hang, Alfred

**機**電署管理層也從「新」出發！薛永恒先生於2017年7月1日起出任署理機電工程署署長和機電工程營運基金總經理，領導規管服務和營運服務。薛先生將繼續秉承本署以客為本的精神，帶領署內同事為客戶提供優質工程服務，提升市民的生活質素，並且透過執行有關機電、氣體、鐵路及能源效益的法規及相關制度，保障公眾安全，推動節能減排。

**E**MSD management also takes on a new look! With effect from 1 July 2017, Mr. Sit Wing-hang, Alfred has been appointed Acting Director of Electrical and Mechanical Services and General

Manager of the Electrical and Mechanical Services Trading Fund (EMSTF), leading our regulatory and trading services respectively. Mr. Sit will uphold the principles of customer-based culture and lead our colleagues to provide quality engineering services for our clients so as to enhance the quality of life for our community, as well as safeguarding public safety and promoting energy conservation and emission reduction through implementation of a set of regulatory framework and systems related to E&M services, gas, railway and energy efficiency.

**總**工程師/業務發展周厚強先生由2017年7月23日起兼任署理機電工程署助理署長/3，負責為機電工程營運基金制訂企業支援和業務發展策略，並管理企業支援服務及合約顧問等事宜，以協助部門實踐企業目標和發展業務。

**M**r. Chow Hau-keung, Vincent, Chief Engineer/Business Development, has held a concurrent post as Acting Assistant Director/3 since 23 July 2017. He is responsible for formulation of corporate support and business development strategies for EMSTF, as well as overseeing corporate support services and contract advisory matters, thereby helping to achieve the department's corporate goal and business development.



周厚強先生  
Mr. Chow Hau-keung, Vincent